
Styrelsens verksamhetsberättelse

SACO-S föreningen vid Institutet för rymdfysik (IRF)

Verksamhets̊aret 2011-04-29 – 2012-05-31

1 Verksamhetsberättelse

Som brukligt har IRF:s ekonomiska situation, lokalfr̊agorna, v̊ar löneutveckling, samt före-
st̊andarfr̊agan har varit de dominerande fackliga fr̊agorna under verksamhets̊aret. Ett brev
skickades till Utbildningsdepartementet 2011-06-10 ang̊aende förordnande av myndighetschef.
Det förblev obesvarat. I maj 2012 förlängdes förest̊andarens förordnande med tre år. En mindre
omorganisation av IRF förhandlades under slutet av 2011.

1.1 Medlemmar

Föreningen hade i september 2011 44 medlemmar (ökning med en person sedan 2010). Sedan
dess har en ny medlem tillkommit, tv̊a slutat vid IRF och en överg̊att till ST. Vi är allts̊a i
skrivande stund 42 medlemmar.

From. 2010/2011 års verksamhetsberättelse redovisas medlemsantalet enl. det centrala förbundets
redovisning till myndigheten. En medlemsmatrikel kommer att finnas vid årsmötet.

“Med den nya RALS-T har medlemmar i Saco-S anslutna förbund exempelvis ett högre
semestertillägg men v̊art avtal skiljer sig fr̊an de övrigas p̊a andra punkter. Därför är det beslutat
mellan centrala parter att Saco-S-föreningen ska meddela arbetsgivaren vilka medlemmar ing̊ar
i den lokala Saco-S-föreningen/-r̊adet.”

1.2 Möten

Under verksamhets̊aret har ett extra medlemsmöte ang. budgetläget, löneförhandlingarna, det
nya avtalet, samt en mindre omorganisation av IRF h̊allits (2011-12-08). Uwe Raffalski valdes
som ersättare för Arne Moström som efter många års fackligt arbete lämnar IRF.

1.3 Förhandling

En “förhandling med anledning av förändrad organisation vid IRF” hölls 2011-12-09 (Dnr:
3-244/11).

1.4 Löneförhandlingar

Löneförhandlingarna är slutförda resultatet blev 3.00 % (Dnr 33-169/11).

1.5 Förtroendevalda 2011-2012

SACO-föreningens förtroendevalda verksamhets̊aret 2011–2012 framg̊ar av årsmötesprotokollet
2011-04-28 som kan hämtas här http://alis.irf.se/~urban/saco/
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1.6 Avslutning

Styrelsen vill slutligen tacka alla medlemmar för det g̊angna verksamhets̊aret och önska den
tillträdande styrelsen lycka till med det framtida arbetet.

Kiruna den 30 maj 2012

Urban Brändström Uwe Raffalski
ordförande sekreterare
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